
 

Treść interpelacji radnego Krzysztofa Strzałkowskiego   
w sprawie działalności spółki Koleje Mazowieckie 

Działając na podstawie przepisów Ustawy o Samorządzie Województwa, statutu Województwa 
Mazowieckiego oraz Regulaminu Obrad Sejmiku zwracam się z uprzejmą prośbą o przygotowanie 
pisemnej informacji na temat następujących aspektów działania spółki Koleje Mazowieckie: 

1) Proszę o przedstawienie stanu zawansowania projektów inwestycyjnych spółki  
ze szczególnym uwzględnieniem Inwestycji taborowych współfinasowanych ze środków 
europejskich. Proszę o przedstawienie przyczyn ewentualnych opóźnień w dostawie taboru 
kolejowego’ 

2) Proszę o przedstawienie stanu zaawansowania inwestycji w planowane bazy taborowe  
w Sochaczewie oraz Radomiu’ 

3) Proszę o przedstawienie kopii informacji Departamentu Nieruchomości i Infrastruktury 
przedstawianych w 2019 r. Zarządowi Województwa Mazowieckiego w sprawach cen 
biletów oraz sytuacji finansowej spółki oraz uchwał Zarządu zatwierdzających taryfy’ 

W związku z informacją przekazaną radnym na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania Bezrobociu przez Dyrekcję Departamentu 
Rozwoju Regionalnego I Funduszy Europejskich nt. poważnych zagrożeń związanych z realizacją 
projektu europejskiego polegającego na budowie linii kolejowej do Portu Lotniczego w Modlinie, 
którego beneficjentem jest PKP PLK proszę o pisemną informację w tej sprawie. 

  


